
  
 

Verslag Algemene Leden Vergadering (AVL) 

17-11-2023 
 

Aanwezig:  ± 50 (incl. leden hoofdbestuur) 
Afmelding:  1 
 

1.Opening door de voorzitter 
Jeroen de Vries opent iets na 19.30 uur de vergadering en heet een ieder van 

harte welkom. 
 

2.Goedkeuring verslag ALV d.d. 23-09-2022 

Lucie Zuiker (notulist): de naam van Barbara Huisman is ten onrechte in het 
verslag opgenomen. Het heeft geen toegevoegde waarde om verder uit te 

zoeken welke naam dit wel hadden moeten zijn. Excuses aan Barbara zijn 
gemaakt. Verslag wordt zonder verdere opmerkingen/aanvullingen vastgesteld. 

 

3.Mededelingen 
Geen. 

 
4.Financiën 
Voordat Bas Bonnes (penningmeester) de financiën toelicht, geeft Bas het woord 

aan de kascommissie Gerard Laan en Peter Rijkhoff.  

Gerard en Peter hebben de financiën op alle vlakken goed gecontroleerd en geen 

onregelmatigheden ontdekt. Alles ziet er verzorgd uit en sluit aan bij de 

bankafschriften. De kascommissie is akkoord met de jaarrekening 2022/2023 

met extra de complimenten dat het, ondanks dat het hele klus is, zo volledig is. 

Gerard en Peter worden bedankt voor hun tijd en inzet. 

Kascommissie 2024: Peter Rijkhoff en Rik Sinnige (reserves Willem Overboom en 

Jack Stam). 

 

a.Jaarverslag 2022-2023 (toelichting Bas) 

Het jaar is afgesloten met een prachtig resultaat. De opbrengst wordt groten-

deels bepaald door de contributies en de hoge kantineomzet. De keerzijde van 

een hoge kantineomzet is dat we mogelijk BTW-plichtig worden, zie verder op in 

verslag.  

Wat kosten betreft zijn die van huisvesting veel hoger door o.a. renovatie/ 

herinrichting. De hogere energiekosten is geen verrassing. Bij de gemeente is 

een aanvraag voor subsidie ingediend.  

NB: na de ALV-vergadering is de bevestiging ontvangen dat de subsidie is 

toegekend, waardoor de energiekosten deels gecompenseerd worden. De hogere 

bureaukosten hebben vooral te maken met rubricering. Kosten inkoop kantine is 

een gevolg van de hogere omzet. Het jaar wordt afgesloten met een positief 

resultaat. Een gedeelte hiervan wordt gereserveerd voor kleding en het komende 

jubileum. 



• Willem: waarom zijn er dit jaar geen kosten jeugd, terwijl dat vorig jaar 

wel het geval was.  

Bas legt uit dat deze kosten nu geïntegreerd zijn in de bondskosten. Het 

heeft geen toegevoegde waarde dat dit een aparte post is. 

• Willem: dit jaar zijn er Telecomkosten, vorig jaar niet. 

Bas geeft aan dat hij hiervoor een eigen post voor heeft aangemaakt, 

hiervoor zat het bij energie en water. 

• De vraag van Eline Voskuil of het klopt dat de zaalhuur in de  

wedstrijdsbondskosten zijn opgenomen, wordt door Bas bevestigd.  

• Jack adviseert een percentage van het resultaat in te zetten voor  

duurzaamheid. Dit om de hoge energiekosten in de toekomst te drukken.  

Jeroen beaamt dat er in de komende jaren inderdaad e.e.a. gerealiseerd 

moet worden. Michael Dekker vult aan dat bij de gemeente nagevraagd 

kan worden of en wat er aan subsidies mogelijk is.  

Duurzaamheid komt terug op de agenda van het hoofdbestuur. 

Het meest opvallend op de Balans bij Activa zijn de liquide middelen. Bij de 

Passiva is dit de borg taakverplichting. Hierin is meer transparantie gebracht.  

Het bedrag borg taakverplichting komt tot stand door donatie kledingfonds, 

kosten schoonmaak, vergoeding kantine medewerkers (betreft alleen vergoeding 

voor de jeugd) en de borg.   

• Peter merkt op dat de vergoeding en schoonmaak eigenlijk 

personeelskosten zijn. Het doel van de taakverplichting is dat het een 

stimulans moet zijn om meer vrijwilligers te krijgen. 

Bas geeft toe dat dit inderdaad het doel is, maar dat dit in de praktijk nog 

onvoldoende werkt. Vandaar de keuze om een gedeelte vanuit de 

taakverplichting in te zetten voor de kantinemedewerkers.  

 

b.Begroting 2023-2024 

De begroting geeft een klein positief saldo. De gevolgen van het mogelijk BTW-

plichtig worden zijn nog onvoldoende duidelijk om mee te nemen in de 

begroting. Sander van der Gracht vraagt of het nut heeft om de kantineprijzen te 

verlagen om onder het BTW-plichtig uit te komen of in ieder geval minder 

belasting te betalen. Bas vindt dit een creatieve suggestie en neemt het mee in 

verdere besluitvorming.  

Daarnaast het vriendelijk verzoek van Bas om contact met hem op te nemen als 

er kenners zijn op dit gebied. Gerard Laan voegt toe dat hij zich al hierin aan het 

verdiepen is en met een paar weken duidelijkheid kan geven.  

Verder wordt geopperd om Piet Blaauw te benaderen.  

 

c.Verslag kascommissie: zie hierboven 

 

d.Trekking obligatielening 

Zonnepanelen: 10 – 15 – 26 

2e Kunstgrasveld: 18 – 25 – 30 – 32 – 37 – 53 – 62 – 63 – 70 – 88 

 

Jeroen bedankt Bas voor de duidelijke toelichting. 

 

 



5. Jaarverslagen 

a.Afdeling handbal (voorzitter Sonja Nootebos) 

De kampioenschappen van vorig seizoen zijn terug te vinden in de laatste 

nieuwsbrief. Momenteel zijn er 13 goedlopende teams. 

Als gevolg van afmeldingen bij de jeugd valt er een gat bij de C-jeugd en is er 

binnen de B-jeugd één groot team. De dames geven voorkeur voor indeling 

teams met vriendinnen waardoor goede (prestatiegericht) selecteren lastig is. 

Eind vorig seizoen een groots afscheid van Jos Kamp, het herenteam is verder 

gegaan in combinatie met Hauwert. Het midweek damesteam is een combinatie 

met SEW. Binnen het handbalbestuur is er afscheid genomen van Rosan Ootes 

en Bart Lakeman. Fernand Grippeling is er bij gekomen. Odette Pront heeft, 

naast haar eigen drukte voor Spartanen, de taken van Rosan overgenomen.  

De schaarste scheidsrechters blijft, ze worden gepromoot met een vergoeding. 

De trainingen zijn in De Bloesem en De Dres. Tevens zijn dit de sporthallen voor 

de thuiswedstrijden. De Bloesem heeft een nieuwe beheerder, dit is nu 

sportbedrijf Medemblik. 

 

b.Afdeling voetbal (voorzitter Adri Beerepoot) 

Momenteel verloopt alles goed bij de voetbaltak. De clubdiensten worden beter 

dan voorheen ingevuld, er heerst rust binnen de selectieteams. Op zondag is het, 

met name bij de thuiswedstrijden selectie, groot feest in de kantine. 

Spartanen is een gezonde en gezellige vereniging. Wat wel een zorg is, is dat er 

op jaarbasis voor duizenden euro’s ballen verdwijnen. Binnen de besturen 

(voetbal- en hoofd-) is dit een aandachtspunt.  

Martin Stam voegt toe dat er bij Spartanen talenten rond lopen, twee spelers zijn 

gescout en gevraagd door AZ. 

 

6. Nieuws vanuit commissies 

a.Communicatie: Er komt een oproep vanwege vacatures. Streven is dat er 

zowel vanuit de voetbal als handbal belangstelling is. Tevens zijn er personen 

nodig die zich bezig gaan houden met de nieuwe website. Martin geeft meteen 

aan dat feedback om de website etc. beter te maken altijd welkom is.  

• Eline vraagt hoe het zit met de verjaardagen die op de site vermeld staan. 

Deze zijn inmiddels verwijderd. 

 

b.Evenementen: Vanaf vorig jaar bestaat deze commissie uit negen personen. 

Grote complimenten voor deze groep voor alles wat er al georganiseerd is en een 

groot succes was (bijv. eindfeest vorig seizoen).  

Het eerstvolgende evenement is het sinterklaasfeest voor de jeugd.  

 

c.Kantine: De commissie bestaat uit zeven leden. Lex Marcus, Monica Gerritsma 

en Mark Beemster stoppen einde seizoen. Jack is voornemens het jaar daarna uit 

de commissie te stappen en wil graag met het hoofdbestuur brainstormen hoe 

deze vacatures ingevuld kunnen en gaan worden omdat opvolging van leden op 

dit moment de grootste uitdaging is.  

• Sander vraagt of er concrete taken zijn, het is goed aan te geven wat er 

verlangd wordt. Voor losse zaken heeft hij bijvoorbeeld eerder interesse 

dan vast in de commissie te gaan zitten.  



• Natasja Dam meldt zich aan voor de commissie. Jack en Natasja nemen dit 

verder met elkaar op. Natasja is van harte welkom bij de commissie. 

Vanwege de toenemende drukte is er een hoge omzetstijging. Inmiddels staan er 

twee tanken kelderbier (koud bier), zodat het probleem met warm bier zich niet 

meer voordoet. Het meubilair is vernieuwd, er is mede vanwege toegenomen 

drukte gekozen voor meer statafels/krukken. Er zijn drie pinautomaten. 

Op maandagochtend is de schoonmaakploeg aan de gang. Jack vindt dat er 

teveel mensen binnen Spartanen een sleutel hebben. Het gebeurt regelmatig dat 

in de loop van de week de kantine na gebruik onopgeruimd achter gelaten wordt.  

• Koos Stam geeft aan dat er meer mensen moeten zijn die bij de tanks 

kunnen voor aansluiting. Dit is een aandachtspunt binnen de commissie. 

De commissie wordt bedankt voor het vele werk wat zij doen.  

 

d.Commissie normen en waarden: Martin geeft aan dat het jammer is dat een 

dergelijke commissie nodig is. Helaas zijn er dit seizoen al drie incidenten 

geweest wat het belang van deze commissie aangeeft. Dit naast de twee 

vertrouwenspersonen binnen Spartanen. Bij een ingekomen klacht wordt er 

contact opgenomen met de direct betrokkenen en indien van toepassing met 

andere vereniging. De ervaring is dat het veel impact heeft op spelers/ouders. 

Een aandachtspunt waaraan gewerkt wordt is hoe trainers/coaches geholpen 

kunnen worden hoe met teamdynamiek om te gaan. Hiervoor is o.a. de Pass Play 

training ingezet, waarvoor 35 belangstellenden zich hebben opgegeven. 

De eerste avond is inmiddels gegeven, de deelnemers zijn enthousiast. 

Deze Pass Play training wordt 40% gesubsidieerd door de overheid, het andere 

deel wordt betaald door de Cv50. Ook in deze commissie is een vacature. 

Danielle Rozemond geeft zich spontaan op. Martin neemt contact met Danielle op 

om e.e.a. verder te bespreken.  

 

e.Onderhoud: Momenteel weinig bijzonderheden te melden. Complimenten aan 

de onderhoudsploeg die elke maandagochtend paraat staat. Op de achtergrond 

houdt Martijn Mol (bestuurslid facilitaire zaken) zich bezig met de renovatie van 

de tribune. Einde dit seizoen wordt dit waarschijnlijk gerealiseerd. De tribune 

wordt onderhoudsvriendelijker, verder blijft het dezelfde uitstraling houden. 

• Peter: wanneer werkt het scorebord weer.  

Adri geeft aan dat het wachten is op een onderdeel, daarna wordt het 

hersteld. 

• Maarten Lemmers: waarom wordt de tribune wel gerenoveerd terwijl er 

verder met duurzaamheid gewacht wordt. 

Duurzaamheid komt weer terug op de agenda van het hoofdbestuur, zie 

hierboven bij 4.a. 

 

 

 

f.Sponsor: Voor een periode van vier jaar zijn de sponsoren geregeld. Deze 

termijn verloopt volgend jaar. Voor elke sponsor is een contract opgesteld. 

Martin Bedorf (contactpersoon commissie) gaat volgend kwartaal alle sponsoren 

langs voor verlenging. Jeroen geeft aan dat Martin B. heeft hier een hele klus 

aan heeft, het levert Spartanen veel op.  



 

7. Bestuursverkiezing 

Afgetreden: Jeroen de Vries (voorzitter) 

Benoembaar: Martin Stam (voorzitter) 

Er hebben zich geen tegenkandidaten gemeld, alle aanwezigen zijn unaniem 

voor. Jeroen bedankt Martin voor zijn steun tijdens zijn eigen voorzitterschap, 

feliciteert Martin met deze nieuwe functie en wenst hem veel succes toe. 

Martin neemt meteen het voorzitterschap over en spreekt zijn dank uit in het 

vertrouwen in hem. Martin gaat andere taken afstoten. Aansluitend hierop de 

mededeling dat er 10/12 vacatures zijn. Maandag 20 november komen alle 

besturen en contactpersonen van de commissies bijeen om met elkaar te 

brainstormen over zaken waar verbetering nodig is. 

 

Martin bedankt Jeroen voor zijn jaren (vier) als voorzitter. Leuk detail is dat 

Jeroen en Martin door elkaar in het bestuur zijn gekomen. Jeroen wordt 

gewaardeerd om o.a. zijn talent voor ideeën en het snel kunnen beslissen. 

Alle begrip en respect dat Jeroen vanwege grote drukte het stokje overdraagt. 

Naast de bos bloemen voor zijn vrouw krijgt Jeroen een boek over natuurlijk 

leiderschap. Jeroen blijft wel verbonden aan Spartanen, o.a. als hoofdsponsor.  

 

Jeroen geeft aan dat hij met plezier voorzitter is geweest. Er is veel ondernomen. 
Het zijn vier hectische jaren voor hem geweest, zowel zakelijk als privé. De 

samenwerking met de andere bestuursleden heeft hij als prettig ervaren en deze 
worden door hem bedankt voor de samenwerking.  

 
8. Rondvraag 
Willem: Is een vrijdagavondcompetitie een optie? Dit om zoveel mogelijk leden 

te behouden. Volgens Willem is hier animo voor. 
Adri antwoord dat een onderzoek hiernaar zeker een optie is. Eerder is dit ook al 

aan de orde geweest, destijds was er geen belangstelling voor. 
De vraag zal binnen het bestuur worden besproken. 
 

Koos: Is er een beleid binnen de club voor indeling trainingen (dit vanwege 
verlichting). 

Tim Koenders geeft aan dat gestimuleerd moet worden dat het B-veld zoveel 
mogelijk gebruikt moet worden. Aandachtpunt bij voetbalbestuur. 
 

Koos: Doordat plastic bekers verboden worden, is Koos voorstander van het 
afschaffen van thee/limonade tijdens de pauzes.  

Er zijn verschillende meningen, wordt aandachtspunt voor het hoofdbestuur.  
 
Rinie Rolsma: Op zondagochtend zijn er particuliere voetbalscholen op het 

voetbalveld bezig. Welke afspraken zijn hierover gemaakt? 
Adri legt uit dat dit er twee zijn, hiermee zijn afspraken gemaakt. 

Jurgen Schipper (lid Spartanen) heeft toestemming en organiseert als 
tegenprestatie een activiteit. Dit geldt ook voor de andere eigenaar van een 
voetbalschool (geen lid), deze persoon gebruikt alleen het veld voor 

keeperstraining. Daarnaast zijn het leden van de club die extra getraind worden. 
 



Odette: Ondanks dat er een rookvrij beleid is, gebeurt het nog steeds dat er bij 

de toegangsdeur gerookt wordt. Odette, geeft aan zelf ook roker te zijn, spreekt 
de rokers op het rookvrij beleid aan. Het heeft geen effect en hoopt dat het 

bestuur hier meer verantwoording in gaat nemen.  
Antwoord en uitleg van Martin is dat het bestuur niet alleen de handhaver is, je 
moet het met z’n allen doen. Dit geld ook voor het drankbeleid. Het eerste wat 

iedereen kan doen, is zelf het goede voorbeeld geven en de betreffende 
personen blijven aanspreken op hun gedrag en het beleid. Dit blijven volhouden. 

Het bestuur staat open voor suggestie hoe hiermee beter om te gaan. 
Het bestuur zal met de leiders van een team in gesprek gaan om deze problemen 
en het gedrag te bespreken. Michael vult aan dat het sowieso een aandachtspunt 

is voor de eigen leden (waar het voornamelijk om gaat): hoe gaan we netjes met 
alles om, materiaal zoals ballen, rookbeleid, drankbeleid.  

 
Sander: In de ALV van 2022 is er enthousiast verteld over de app vrijwilligers- 
taken. Hoe staat het daarmee en dan doelt hij over het puntensysteem. 

Martin beaamt dat dit nog niet van de grond is gekomen. Het puntensysteem 
staat op de website. Doordat het teveel werk/tijd kost, is de vrijwilligersmodule 

nog niet geïntroduceerd.   
 

9. Sluiting 
Jeroen en Martin bedanken alle aanwezigen voor hun komst en inbreng. 
 

De vergadering, verlopen in een prettige sfeer met daarnaast het positieve 
resultaat van twee nieuwe vrijwilligers (zie commissies elders in verslag) wordt 

rond 21.00 uur afgesloten waarmee de vrijwilligersavond start. 
 
 

Lucie Zuiker 
Secretaris SV Spartanen 


